
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 8. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 136
Vil ministeren redegøre for, hvad baggrunden var for indførelsen af arbejds-
markedsbidraget, hvordan udviklingen har været med hensyn til anvendelsen
af denne indtægt for statskassen, og hvilke formål bidraget har været anvendt
til og i hvilket omfang, samt hvad det aktuelle bidrags samlede størrelse og
fordeling er på de forskellige formål?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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